
Rada Miasta Chełm
Radni-Sesja

Protokół nr LVII/22

LVII Sesja w dniu 30 maja 2022 
Obrady rozpoczęto 30 maja 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:44 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków.

Obecni:

1. Maciej Baranowski
2. Kamil Błaszczuk
3. Longin Bożeński
4. Mirosław Czech
5. Elżbieta Ćwir
6. Ryszard Dżaman
7. Agata Fisz
8. Dariusz Grabczuk
9. Piotr Jabłoński
10. Katarzyna Janicka 
11. Tomasz Kazimierczak
12. Adam Kister
13. Mariusz Kowalczuk
14. Piotr Krawczuk-Vel-Walczuk
15. Joanna Lis
16. Irena Machowicz
17. Piotr Malinowski
18. Stanisław Mościcki
19. Agnieszka Ostrowska
20. Tomasz Otkała
21. Edyta Rożek
22. Dorota Rybaczuk
23. Marek Sikora

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli:
1. Pan Jakub Banaszek – Prezydent Miasta Chełm,

2. Pani Marzena Guzowska – Skarbnik Miasta Chełm,

3. Pani Renata Ciepłowicz – Sekretarz Miasta Chełm,

4. Pani Anna Szalast Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Chełmie,

5. Dyrektorzy i pracownicy Departamentów Urzędu Miasta Chełm, prezentujący materiały
będące przedmiotem obrad sesji.

1. Otwarcie LVII Sesji.
Otwarcia obrad LVII sesji Rady Miasta Chełm dokonał Pan Longin Bożeński. Powitał
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radnych oraz wszystkich obecnych. Powitał Pan Prezydenta, Panią Skarbnik i Sekretarz Miasta 
oraz wszystkich uczestników Sesji. Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji bierze udział 
wymagane quorum radnych, w związku z tym obrady są prawomocne. Obecnych jest 19 
radnych.

2. Przedstawienie porządku obrad.

Pan Longin Bożeński – Przewodniczący RM
powiedział, że porządek obrad radni otrzymali w aplikacji e sesja i jest on obowiązujący.
Nie wpłynęły żadne wnioski o zmianę porządku obrad.
W związku z powyższym porządek LVII zdalnej sesji Rady Miasta będzie przedstawiał się
następująco:

1. Otwarcie LVII Sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr LVI/22 z poprzedniej sesji.

4. Informacja Prezydenta Miasta Chełm o działaniach podejmowanych przez Prezydenta Miasta
od ostatniej sesji.

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Chełm o działaniach podejmowanych przez Radę
od ostatniej sesji.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej miasta Chełm (Druk nr 
496). (Projekt uchwały zostanie przekazany w dniu 26.05.2022 r.)

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Chełm na rok 2022 (Druk nr 497). (Projekt
uchwały zostanie przekazany w dniu 26.05.2022 r.)

8. Informacja o sytuacji na rynku pracy oraz efektach programu promocji zatrudnienia oraz 
aktywizacji lokalnego rynku pracy w mieście Chełm za 2021 rok.

9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Chełmie za 2021 rok.

10. Ocena zasobów pomocy społecznej – 2021 rok.

11. Informacja z realizacji Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na terenie 
miasta Chełm na lata 2019 – 2023 za 2021 rok.

12. Informacja z realizacji Programu Promocji i Ochrony Zdrowia w Mieście Chełm na lata 2021-
2023 za rok 2021 oraz Programu Promocji i Ochrony Zdrowia Psychicznego w Mieście Chełm 
na lata 2021– 2025 za 2021 rok.

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat w żłobkach dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Chełm (Druk nr 495).

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Chełm do realizacji przedsięwzięcia pn. 
"Dostępna Szkoła szansą optymalnego rozwoju dziecka" w ramach projektu grantowego 
"Dostępna Szkoła" oraz zapewnienia pełnej realizacji zadań wskazanych w Indywidualnych 
Planach Poprawy Dostępności po zakończeniu realizacji przedsięwzięcia (Druk nr 494).

15. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Chełm na lata
2020-2023 z perspektywą na lata następne”, za lata 2020-2021.

16. Zakończenie obrad.
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3. Przyjęcie protokołu Nr LVI/22 z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół Nr LVI/22 z poprzedniej sesji znajdował się do
wglądu w Referacie Biura Rady Miasta. Stwierdził, że jeżeli nie usłyszy głosów sprzeciwu ze
strony radnych to uzna, że protokół Nr LVI/22 z poprzedniej sesji został przyjęty przez 
Radę. Radni nie zgłosili sprzeciwu, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, że 
protokół Nr LVI/22 z poprzedniej sesji Rady Miasta Chełm został przyjęty.

4. Informacja Prezydenta Miasta Chełm o działaniach podejmowanych przez Prezydenta 
Miasta od ostatniej sesji.

  Pani Renata Ciepłowicz – Sekretarz Miasta Chełm,

Przedstawiła informację, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Chełm o działaniach podejmowanych przez
Radę od ostatniej sesji.

,,W okresie od 30 maja 2022 r. do dnia 30 maja 2022 r. odbyły się 3 posiedzenia Komisji Rady 
Miasta.”

W dniu   30 maja 2022   r. :  

- Wspólne Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego;

- Komisji Oświaty, Kultury i Sportu;

-Komisji Rodziny, Zdrowia i Ochrony Środowiska.

Na posiedzeniach Komisji zostały rozpatrzone materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej 
Sesji Rady Miasta. Opinie Komisji zostaną przedstawione przez Przewodniczących Komisji przy
rozpatrywaniu poszczególnych punktów porządku dzisiejszych obrad.

Poza tym, w omawianym okresie wpłynęły następujące interpelacje:

 5 interpelacji radnego  Pana Mariusz Kowalczuka:

- dot. zastosowania oprysków przeciw komarom, meszkom i kleszczom w mieście Chełm w

szczególności na placach zabaw;

- dot. remontu ścieżki rowerowej, zwłaszcza na odcinku miedzy ul. Metalową, a ul. Ogrodową

oraz dbania o jej czystość na całym odcinku;

- dot. wymiany nawierzchni od szpitala do ul. Rejowieckiej;

- dot. przebudowy ul. Wieniawskiego na odcinku od ul. Szymanowskiego do ul. Ogrodowej;
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- dot. cen ogrzewania mieszkań i podgrzania wody na osiedlu XXX-lecia oraz etapu realizacji

inwestycji między MPEC, a spółką Cemex.

 1 interpelacja radej Pani Katarzyny Janickiej:

 -  dot.  remontu  lub  w  chwili  obecnej  naprawy  nawierzchni  ulic:  Wołyńskiej  i  Śląskiej  oraz

wyjazdu od placówki oświatowej ul. Wołyńska 1.

 2 interpelacje radnego Pana Piotra Krawczuka vel Walczuka:

- dot. ograniczenia wjazdu pojazdów wysokotonażowych na ,,stary” odc. ul. Rejowieckiej;

-  dot.  zamontowania  luster  na  skrzyżowaniu  ul.  Marii  Curie  –  Skłodowskiej  z  Jana

Kochanowskiego.

1 interpelacja radnego Piotra Jabłońskiego 

-dot.  wyznaczenie  przejścia  dla  pieszych  w  ciągu  ul.  Pocztowej  na  skrzyżowaniu  z  ul.

Uściługską.

 1  interpelacja radnego Pana Marka Sikory:

- dot. zamontowania tablic z nazwą rond, które w latach 2020 - 2022 na mocy podjętych uchwał

przez Radę Miasta Chełm otrzymały swoich patronów.

W omawianym wyżej  okresie  uczestniczyłem lub Radni  wzięli  udział  w     następujących  

wydarzeniach:

29 kwietnia -  w zakończeniu roku dla uczniów klas maturalnych;

3 maja - w obchodach rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja. 

8 maja – w uroczystości z okazji rocznicy zakończenia II Wojny Światowej w Europie.

12  maja  –  w   uroczystości  z  okazji  30-lecia  nadania  imienia  Kardynała  Stefana

Wyszyńskiego Szkole Podstawowej nr 4 w Chełmie.

16 maja – w 78. rocznicy likwidacji Stalagu 319 w Chełmie.

Ponadto

- pismo  Prezydenta Miasta Chełm z prośbą o wykreślenie z prac Rady Miasta Chełm, przyjęcia

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Zintegrowanych Inwestycji

Terytorialnych Chełmskiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021-2027, które zaplanowane

było na II kwartał 2022 roku.

Zgodnie z założeniami, przystąpienie do opracowania projektu strategii nie wymaga przyjęcia 
przez Radę projektu uchwały, a jedynie zatwierdzeniu podlega projekt Strategii ZIT CHOF, który
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zgodnie z planowanym harmonogramem zostanie przedłożony w IV kwartale br. 

Pan Marek Sikora- Radny Rady Miasta     

Poprosił o głos, powitał wszystkich obecnych i zadał pytanie w sprawie wyborów do rad osiedli. 
Informuję, że 16.05.2022 roku została odwołana pandemia jak i otworzyła się droga do 
przeprowadzenia wyborów do rad osiedli. Zacytował paragraf 1 z uchwały, z którego wynika, że
wybory powinny się odbyć do 60 dni od informacji odwołania pandemii ale w paragrafie 2 to 
przewodniczący wyznacza termin wyborów. Uchwałę mają podjętą teraz czas na działania 
Pana Przewodniczącego.

Pan Longin Bożeński- Przewodniczący Rady Miasta

Poinformował o tym, że zna treść uchwały, że są podejmowane prace w tym kierunku dodaje, 
że z okresem 60 dniowym uda się przeprowadzić wybory rady osiedli. Same wybory planowane
są na pierwsze dni lipca. 

Pan Marek Sikora- Radny Rady Miasta     

,, Dziękuję o taką informację mi chodziło.’’

Pan Longin Bożeński- Przewodniczący Rady Miasta

Powitał Pana Jakuba Banaszka, który przybył na obrady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej miasta Chełm 
(Druk nr 496). (Projekt uchwały zostanie przekazany w dniu 26.05.2022 r.)

Wnioskodawca: Prezydent Miasta Chełm 

Referuje: Pani Marzena Guzowska – Skarbnik Miasta Chełm

„Szanowny Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowny Panie Prezydencie 
W  przedłożonym  projekcie  uchwały  w  sprawie  zmian  wieloletniej  prognozy  finansowej

dokonuje się zmian w załączniku przedsięwzięć oraz w budżecie na 2022 rok. 

W wyniku dokonanych zmian w budżecie i  wprowadzenia zadań majątkowych deficyt

zwiększył się o kwotę 3 400 000,00 zł. Źródłem pokrycia deficytu będą przychody              z

tytułu emisji obligacji.

Szczegółowe  uzasadnienie  zmian wieloletniej  prognozy  finansowej  zostało  przedstawione

w dniu dzisiejszym na posiedzeniu Komisji  Budżetu i  Rozwoju  Gospodarczego jak również

całość materiału została zamieszczona w systemie e-sesja.
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W imieniu p.  Prezydenta proszę o podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej  prognozy

finansowej w treści jak w druku numer 496. Dziękuję.

opinia:  Pan Mirosław Czech   Przewodniczący Komisji   Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej miasta Chełm (Druk nr 
496).  

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne:
ZA (16)
Maciej Baranowski, Kamil Błaszczuk, Longin Bożeński, Mirosław Czech, Elżbieta Ćwir, Ryszard
Dżaman, Agata Fisz, Piotr Jabłoński, Adam Kister, Joanna Lis, Irena Machowicz, Agnieszka 
Ostrowska, Tomasz Otkała, Edyta Rożek, Dorota Rybaczuk, Marek Sikora
NIEOBECNI (7)
Dariusz Grabczuk, Katarzyna Janicka , Tomasz Kazimierczak, Mariusz Kowalczuk, Piotr 
Krawczuk-Vel-Walczuk, Piotr Malinowski, Stanisław Mościcki

UCHWAŁA NR LVII/484/22
Rady Miasta Chełm

z dnia 30 maja 2022 r.
 sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej 

miasta Chełm (Druk nr 496)

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Chełm na rok 2022 (Druk nr 497). 
(Projekt uchwały zostanie przekazany w dniu 26.05.2022 r.)
Wnioskodawca: Prezydent Miasta Chełm 

Referuje: Pani Marzena Guzowska – Skarbnik Miasta Chełm

W  przedłożonym  projekcie  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Chełm  na  rok  2022
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dokonuje się zwiększenia dochodów o kwotę  5 794 207,98 zł zł i wydatków o kwotę               9

194 207,98 zł oraz dokonuje się zmian w ramach klasyfikacji budżetowej.

Szczegółowe  uzasadnienie  zmian  budżetu  zostało  przedstawione  w  dniu  dzisiejszym

na posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jak również całość materiału została

zamieszczona w systemie e-sesja.

W imieniu p. Prezydenta proszę o podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Chełm

na rok 2022 w treści jak w druku numer 497. Dziękuję.

opinia:  Pan Mirosław Czech   Przewodniczący Komisji   Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.     

Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Chełm na rok 2022 (Druk nr 497).

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (17)
Maciej Baranowski, Kamil Błaszczuk, Longin Bożeński, Mirosław Czech, Elżbieta Ćwir, Ryszard
Dżaman, Agata Fisz, Piotr Jabłoński, Adam Kister, Piotr Krawczuk-Vel-Walczuk, Joanna Lis, 
Irena Machowicz, Agnieszka Ostrowska, Tomasz Otkała, Edyta Rożek, Dorota Rybaczuk, 
Marek Sikora
NIEOBECNI (6)
Dariusz Grabczuk, Katarzyna Janicka , Tomasz Kazimierczak, Mariusz Kowalczuk, Piotr 
Malinowski, Stanisław Mościcki

UCHWAŁA NR LVII/485/22
Rady Miasta Chełm

z dnia 30 maja 2022 r.
w sprawie zmian budżetu miasta Chełm na rok 2022 (Druk nr 497)

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

LVII Sesja w dniu 30 maja 2022
                                     7



8. Informacja o sytuacji na rynku pracy oraz efektach programu promocji zatrudnienia 
oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy w mieście Chełm za 2021 rok.
Wnioskodawca: Prezydent Miasta Chełm 

Referuje:  Pani  Monika  Zaborek  –  Turewicz  –  Dyrektor       Departamentu  Spraw  

Obywatelskich

Przedstawiła informację o sytuacji na rynku pracy raz efektach programu promocji zatrudnienia

oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy w mieście Chełm za 2021 rok.

(treść informacji w załączeniu do protokołu).

opinia:    Pan  Tomasz  Otkała  –  Przewodniczący  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Ochrony  

Środowiska   poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała informację.   

opinia:  Pan Mirosław Czech   Przewodniczący Komisji   Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała informację.      

 

Uwag i wniosków do informacji nie zgłoszono.

Pan Longin Bożeński – Przewodniczący RM 

powiedział, że jeżeli nie zobaczy sprzeciwu ze strony wysokiej rady, uzna że informacja została 
przyjęta. 
Uwag i wniosków do informacji nie wniesiono. 
Radni przyjęli Informację o sytuacji na rynku pracy oraz efektach programu promocji 

zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy w mieście Chełm za 2021 rok.

9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Chełmie za 2021 

rok.

Wnioskodawca: Prezydent Miasta Chełm

Referuje:   Pani Anna Szalast Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Chełmie  

Przedstawiła sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Chełmie za 
2021 rok. 

(treść sprawozdania w załączeniu do protokołu).

opinia:   Pan Tomasz Otkała – Przewodniczący Komisji Rodziny, Zdrowia i Ochrony   
Środowiska.

Pan Marek Sikora- Radny Rady Miasta 
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Informuję, że na komisji budżetu poruszył temat związany z pismem, które dostał każdy z 
Radnych od Związków Zawodowych reprezentujących pracowników Mojskiego Ośrodka  
Pomocy Rodzinie w Chełmie prosi o udzielenie informacji o sytuacji, która ma miejsce chodzi o 
postawę miasta, władzy wykonawczej w negocjacjach. Prośba została wysłana do każdego 
Radnego występuję desperacja wśród pracowników. Jest to dość duży zakład pracy, który 
zatrudnia 130 pracowników, aż 75% osób wykonujących ciężki zawód zarabia na poziomie 
najniższej krajowej.     

Pani Anna Szalast Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Chełmie
Powiedziała o aktualnej sytuacji, że proces mediacyjny trwa nie zapadły żadne decyzję   i 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Chełmie wspólnie ze stroną miejską jest w 
trakcie procesu mediacyjnego. 

Pan Marek Sikora- Radny Rady Miasta 

Powiedział, że dopóki trwają rozmowy, wynik nie jest przesądzony. Czeka na konkretne 
informację. 

Innych uwag i wniosków do sprawozdania nie zgłoszono.

Pan Longin Bożeński – Przewodniczący RM 

powiedział, że jeżeli nie zobaczy sprzeciwu ze strony wysokiej rady, uzna że informacja została 
przyjęta. 
Uwag i wniosków do informacji nie wniesiono. 
Radni przyjęli Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Chełmie za
2021 rok.

10. Ocena zasobów pomocy społecznej – 2021 rok.

Wnioskodawca: Prezydent Miasta Chełm
Referuje:   Pani Anna Szalast Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Chełmie  

Przedstawiła ocena zasobów pomocy społecznej – 2021 rok

(treść oceny zasobów  w załączeniu do protokołu).

opinia:   Pan Tomasz Otkała – Przewodniczący Komisji Rodziny, Zdrowia i Ochrony   
Środowiska   poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała ocenę zasobów    

Uwag i wniosków do oceny nie zgłoszono.

Pan Longin Bożeński – Przewodniczący RM 

powiedział, że jeżeli nie zobaczy sprzeciwu ze strony wysokiej rady, uzna że informacja została 
przyjęta. 
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Uwag i wniosków do informacji nie wniesiono. 
Radni przyjęli ocenę zasobów pomocy społecznej – 2021 rok.

11. Informacja z realizacji Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na 
terenie miasta Chełm na lata 2019 – 2023 za 2021 rok.
Wnioskodawca: Prezydent Miasta Chełm
Referuje:   Pani Monika Rycko -Pełnomocnik osób niepełnosprawnych   

Przedstawiła informację z realizacji Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na 

terenie miasta Chełm na lata 2019 – 2023 za 2021 rok.

(treść informacji w załączeniu do protokołu).

opinia:   Pan Tomasz Otkała – Przewodniczący Komisji Rodziny, Zdrowia i Ochrony   
Środowiska   poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała informację.   

Pan Longin Bożeński – Przewodniczący RM 

powiedział, że jeżeli nie zobaczy sprzeciwu ze strony wysokiej rady, uzna że informacja została 
przyjęta. 
Uwag i wniosków do informacji nie wniesiono. 
Radni przyjęli Informację z realizacji Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na 
terenie miasta Chełm na lata 2019 – 2023 za 2021 rok.

12. Informacja z realizacji Programu Promocji i Ochrony Zdrowia w Mieście Chełm na lata
2021-2023 za rok 2021 oraz Programu Promocji i Ochrony Zdrowia Psychicznego w 
Mieście Chełm na lata 2021– 2025 za 2021 rok.
Wnioskodawca: Prezydent Miasta Chełm
Referuje:   Pani Monika Zaborek – Turewicz – Dyrektor      Departamentu Spraw   
Obywatelskich

Przedstawiła informacje z realizacji Programu Promocji i Ochrony Zdrowia w Mieście Chełm na 

lata 2021-2023 za rok 2021 oraz Programu Promocji i Ochrony Zdrowia Psychicznego w 

Mieście Chełm na lata 2021– 2025 za 2021 rok.

(treść informacji w załączeniu do protokołu).

opinia:   Pan Tomasz Otkała – Przewodniczący Komisji Rodziny, Zdrowia i Ochrony   

Środowiska   poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała informację.  

Pan Longin Bożeński – Przewodniczący RM 

powiedział, że jeżeli nie zobaczy sprzeciwu ze strony wysokiej rady, uzna że informacja została 
przyjęta. 
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Uwag i wniosków do informacji nie wniesiono. 
Radni przyjęli Informację  z realizacji Programu Promocji i Ochrony Zdrowia w Mieście Chełm 
na lata 2021-2023 za rok 2021 oraz Programu Promocji i Ochrony Zdrowia Psychicznego w 
Mieście Chełm na lata 2021– 2025 za 2021 rok.

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat w żłobkach dla 
których organem prowadzącym jest Miasto Chełm (Druk nr 495).
Wnioskodawca: Prezydent Miasta Chełm
Referuje:   Pani Monika Zaborek – Turewicz – Dyrektor      Departamentu Spraw   
Obywatelskich

Prosi o przyjęcie chwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat w żłobkach dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Chełm (Druk nr 495).

opinia:   Pan Tomasz Otkała – Przewodniczący Komisji Rodziny, Zdrowia i Ochrony   

Środowiska   poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt   

uchwały.

opinia:  Pan Mirosław Czech   Przewodniczący Komisji   Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.     

Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat w żłobkach dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Chełm (Druk nr 495).. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (10)
Longin Bożeński, Mirosław Czech, Elżbieta Ćwir, Ryszard Dżaman, Adam Kister, Piotr 
Krawczuk-Vel-Walczuk, Joanna Lis, Irena Machowicz, Agnieszka Ostrowska, Dorota Rybaczuk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Maciej Baranowski, Kamil Błaszczuk, Agata Fisz, Piotr Jabłoński, Tomasz Otkała, Edyta Rożek,
Marek Sikora
NIEOBECNI (6)
Dariusz Grabczuk, Katarzyna Janicka , Tomasz Kazimierczak, Mariusz Kowalczuk, Piotr 
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Malinowski, Stanisław Mościcki

UCHWAŁA NR LVII/486/22
Rady Miasta Chełm

z dnia 30 maja 2022 r.
w sprawie ustalenia opłat w żłobkach dla których organem prowadzącym 

jest Miasto Chełm (Druk nr 495)

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Chełm do realizacji przedsięwzięcia
pn. "Dostępna Szkoła szansą optymalnego rozwoju dziecka" w ramach projektu 
grantowego "Dostępna Szkoła" oraz zapewnienia pełnej realizacji zadań wskazanych w 
Indywidualnych Planach Poprawy Dostępności po zakończeniu realizacji przedsięwzięcia
(Druk nr 494).
Wnioskodawca: Prezydent Miasta Chełm
Referuje:  Agnieszka Walewska-Maksymiuk p-o  Dyrektor Oświaty 

Prosi o przyjęcie chwały w sprawie przystąpienia Miasta Chełm do realizacji przedsięwzięcia 

pn. "Dostępna Szkoła szansą optymalnego rozwoju dziecka" w ramach projektu grantowego 

"Dostępna Szkoła" oraz zapewnienia pełnej realizacji zadań wskazanych w Indywidualnych 

Planach Poprawy Dostępności po zakończeniu realizacji przedsięwzięcia (Druk nr 494).

opinia: Pani Dorota Rybaczuk – Przewodnicząca    Komisji Oświaty, Kultury i Sportu   

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.     

Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Chełm do realizacji przedsięwzięcia pn. 
"Dostępna Szkoła szansą optymalnego rozwoju dziecka" w ramach projektu grantowego 
"Dostępna Szkoła" oraz zapewnienia pełnej realizacji zadań wskazanych w Indywidualnych 
Planach Poprawy Dostępności po zakończeniu realizacji przedsięwzięcia (Druk nr 494).. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (17)
Maciej Baranowski, Kamil Błaszczuk, Longin Bożeński, Mirosław Czech, Elżbieta Ćwir, Ryszard
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Dżaman, Agata Fisz, Piotr Jabłoński, Adam Kister, Piotr Krawczuk-Vel-Walczuk, Joanna Lis, 
Irena Machowicz, Agnieszka Ostrowska, Tomasz Otkała, Edyta Rożek, Dorota Rybaczuk, 
Marek Sikora
NIEOBECNI (6)
Dariusz Grabczuk, Katarzyna Janicka , Tomasz Kazimierczak, Mariusz Kowalczuk, Piotr 
Malinowski, Stanisław Mościcki

UCHWAŁA NR LVII/487/22
Rady Miasta Chełm

z dnia 30 maja 2022 r.
w sprawie przystąpienia Miasta Chełm do realizacji przedsięwzięcia pn. "Dostępna

Szkoła szansą optymalnego rozwoju dziecka" w ramach projektu grantowego "Dostępna
Szkoła" oraz zapewnienia pełnej realizacji zadań wskazanych w Indywidualnych Planach

Poprawy Dostępności po zakończeniu realizacji przedsięwzięcia (Druk nr 494).

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

15. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Chełm 
na lata 2  020-2023 z perspektywą na lata następne”, za lata 2020-2021.  
Wnioskodawca: Prezydent Miasta Chełm
Referuje:  Pani Aneta Szostak-Dyrektor Departamentu Promocji, Kultury i Sportu

Zanim przystąpi do referowania, prosi o zgodę na udzielenie odpowiedzi Pana Radnego Piotra 
Jabłońskiego, pytanie padło dziś podczas Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Pan Longin Bożeński- Przewodniczący Rady Miasta 

wyraził zgodę na udzielenie odpowiedzi. 

Pani Aneta Szostak-Dyrektor Departamentu Promocji, Kultury i Sportu

Pytanie dotyczyło, czy wszystkie kluby sportowe mają podpisane umowy, z odpowiedzi przez 

Dyrektora Konojackiego wszystkie kluby, które były zainteresowane maja podpisane umowy 

na wynajęcie pomieszczeń. 

Prosi o przyjęcie Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta 

Chełm na lata 2020-2023 z perspektywą na lata następne”, za lata 2020-2021.

opinia: Pani Dorota Rybaczuk – Przewodnicząca    Komisji Oświaty, Kultury i Sportu   

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie .     

Uwag i wniosków do sprawozdania nie zgłoszono.
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Pan Longin Bożeński – Przewodniczący RM 

powiedział, że jeżeli nie zobaczy sprzeciwu ze strony wysokiej rady, uzna że informacja została 
przyjęta. 
Uwag i wniosków do informacji nie wniesiono. 
Radni przyjęli sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta 
Chełm na lata 2020-2023 z perspektywą na lata następne”, za lata 2020-2021.

16. Zakończenie obrad.

Pan Longin Bożeński – Przewodniczący RM

podziękował, za uczestnictwo w obradach i zakończył LVII Sesję Komisji.

 

Przewodniczący
Rada Miasta Chełm

/-/Longin Bożeński  

Przygotował(a): /-/Katarzyna Radziszewska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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	16 maja – w 78. rocznicy likwidacji Stalagu 319 w Chełmie.

